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Protokoll för Kommunala Tillgänglighetsrådet 2023-05-24 
 

Närvarande:  

Gunhild Wallin C  

Dennis Junge L  

Georg Barsom KD  

Hossein Azeri M  

Daniel Ekblad S 

Britten Uhlin  

Inger Göransson  

Ketty Winsryd 

Pär Ljungvall  

Ing-Marie Wessén  

Ove Nilsson  

Eva Rydmark  

Tommy Aldergrim  

Hanna Swingborg 

Eva-Li Skog 

 

Ej närvarande: 

Margareta Bergström  

Miriam Strömquist  

Elisabet Bergsten  

Anna Hedström S  

Josefin Sohlberg  

Jörgen Andersson  

Carina Eriksson  

Inge Andersson  

 

1. Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat 

2. Upprop  

3. Val av justerare 

Mötet beslutade att välja Inger Göransson till justerare 

4. Anmälan av övriga frågor  

Ingen övrig fråga anmäldes 

5. Godkännande av dagordningen 

Mötet kunde fastställa dagordningen 

6. Föregående protokoll 

Inga frågor på föregående protokoll som kunde läggas till handlingarna 

7. Gäst, Thomas Rasmusson, verksamhetschef på Tegelbruket 

Thomas Rasmusson informerade om Tegelbrukets tillkomst och att den 

drivs som en förening som består av KFUM Örebro och Sensus och är 

idag en ungdomsarena.  Från början hade verksamheten en 

hälsofrämjande inriktning som under åren har övergått till en mer 



förebyggande verksamhet. Verksamheten erbjuder aktiviteter till 

ungdomar mellan 16–25 år. Man blir medlem och har då tillgång till 

Tegelbrukets olika verksamheter. En verksamhet är riktad till 

ungdomar med funktionsnedsättning som heter TB Action. Ett viktigt 

ledord är ”Tillsammansskap”. Man gör saker tillsammans inte 

samarbete eller samverkan. För mer information om TB 

Actionverksamheten kan man läsa på  https://tegelbruket.org/tbaction/  

 

8. Föreningsmässa på Campus Risbergska,  

Tommy Aldergrim och Hanna Swingborg har haft möte med Ulf Skoog 

på Campus Risbergska och presenterat idén om en föreningsmässa som 

togs emot positivt. Förslaget är att man genomför mässan i september 

och då i den stora aulan. Föreningarna kommer ha möjlighet att ställa ut 

och även presentera sin förening under dagen. Förslag att man behöver 

tillsätta en arbetsgrupp för att planera aktiviteten. 

Beslut: att godkänna förslaget på föreningsmässa i oktober och att 

tillsätta en arbetsgrupp. En notering att många föreningar kommer att 

delta i en Anhörigdag den 4 oktober  

9. Ungdomsutskott 

Tommy Aldergrim redogjorde för de möten utskottet haft och de behov 

som ungdomarna har identifierat. Det gäller vilka fritidsaktiviteter som 

erbjuds, men också utmaningen att hitta vilka aktiviteter som finns och 

att de borde samlas på en gemensam websida. Eftersom detta var ett 

pilotprojekt kommer man nu utvärdera och se över hur man tar nästa 

steg. 

10. Investeringsmiljonen 

Medlen har nu återkommit och beslutas av Mark och 

exploateringsnämnden. Det finns 1 miljon kronor att fördela och 55 000 

i kapitalkostnader. Det är nu ny rutin där rådet ska komma med förslag 

på investeringar som beslutas av nämnden.  

 

Rådet beslutade att föreslå följande investeringar för 2023: 

 Badramp i Hampetorp   180 000 kr 

 Stadsparken tillgängliga lekmiljöer 500 000 kr 

 Nyinköp av mobil hörselutrustning  

till Stadsbiblioteket inklusive extra hörlurar 140 000 kr 

  

Vidare beslutades det att föreningarna ska fundera på förslag till 2024–

2025 på septembermötet. 

Punktskrivare på Servicecenter har tidigare undersökts och behöver 

följas upp 

11. Funkissommar 

Nu finns information om Funkissommar 23. Du hittar programmet på 

websidan https://www.orebro.se/kultur--fritid/fritid--

aktiviteter/funkissommar.html Där kan du också hitta programmet för 

utskrift. 

12. Information om fördelning av stiftelsemedel 

Som tidigare år har KTR hjälpt till för att fördela stiftelsemedel 

gällande Astma & Allergifonden och Gottfrid Ericssons donationsfond. 

För Astma & Allergifonden fanns 2500 kr att fördela och Gottfrid 

Ericssons donationsfond fanns 85 000 kr att fördela. Kriterier för att få 

beviljad ansökan var rekreation och att barn prioriterades. För Astma & 

Allergifonden fördelas medel på 5 sökande och för Gottfrid Ericssons 

donationsfond fördelas medlen på 56 personer. 



 

 

13. Viljeinriktning Kilsbergen som rekreationsområde 

Rådet har fått möjlighet att inkomma med remissvar kring förslaget. 

Rådet beslutade att Ing-Marie Wessén och Inger Göransson 

sammanställer ett remissvar. För att kunna hinna med att skicka in 

ombeds ledamöterna att läsa remissförslaget och skicka in synpunkter 

till Ing-Marie och Inger senast 15 juni. Synpunkter som lyftes på mötet 

är att man inte omfattar tillgänglig information och kognitiv 

funktionsnedsättning i skrivelsen. 

14. Ärenden från KTRr 

 

a) Skrivelse Servicecenter 

På förra KTR-mötet beslutades det att uppdra Inger Göransson att ta 

fram ett förslag på skrivelse innehållande synpunkter om tillgänglighet 

i Statens Servicekontor. Skrivelsen var bifogad i kallelsen. 

Mötet beslutade att godkänna skrivelsen och att Tommy Aldergrim får i 

uppdrag att skicka in. 

b) HRF om fortsatt avtal med audiologiska kliniken. 

Tommy Aldergrim informerade om att Lokalförsörjningsavdelningen 

(LFA) oftast inte använder avtalet då det vid nybyggnation ingår 

hörslinga i entreprenaden. Vid service och reparation är det upp till 

verksamheterna att anmäla felaktigheterna och således inte LFA:s 

ansvar. Till detta bör kontakt tas då priset för upphandlad hörslinga 

samt service överstiger gränsen för direktupphandling. Tommy A för i 

uppdrag att kontakta upphandling. 

b) SRF angående ledsagning enligt LSS/SoL också utanför Örebro 

kommun. Frågan diskuterades vid senaste KTR men utan förslag till 

lösning. KTRr anser att ledsagning bör kunna beviljas också utanför 

kommunen och hemställer om riktlinjer i frågan.  

Ordförande berättade att Funktionsstödsnämnden ska se över rutiner 

och riktlinjer för ledsagning och tar med frågan i den processen och 

KTR anser att organisationer som berörs får delta i processen. En 

ledamot lyfte behovet av teckenspråkig personal inom ledsagning och 

hemtjänsten. 

c) Hjärt/lungföreningen om avsaknad av offentliga toaletter.  

Ordförande lovade att lyfta frågan till kommunledning. 

15. Övriga frågor 

Boverkets remiss kring tillgänglighet i byggnader. KTR har fått 

möjlighet att skicka in remissvar som en del av Örebro kommuns 

gemensamma remissvar. Ing-Marie Wessén och Inger Göransson 

sammanställer synpunkter som sen ska skickas till Eva-Li Skog senast 

25/8.  

16. Avslutning 

 

 

 

 

 

 

 

Gunhild Wallin  Tommy Aldergrim  Inger Göransson 

Ordförande   Sekreterare   Justerare 
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